
         

Motie: Duurzame en circulaire bouw in de gemeente Renkum

De raad van de gemeente Renkum, in vergadering bijeen op woensdag 19 februari 2020

Constaterende dat: 
 Nederland voor een enorme opgave staat om meer woningen te bouwen en 

minder CO2 uit te stoten;
 met de huidige traditionele manier van bouwen de milieunormen fors worden 

overschreden;
 er veel nieuwbouwprojecten stil liggen, omdat zij stuiten op nationale afspraken 

over stikstof;
 een landelijke doelstelling geldt om de hoeveelheid CO2 in 2030 te hebben 

gereduceerd met 49%;
 Renkum de ambitie heeft uitgesproken om in 2040 klimaat neutraal te zijn en om 

de CO2 footprint te verminderen;
 duurzaamheid in Renkum speerpunt is van ons beleid.

Overwegende dat:
 Er duurzame alternatieven zijn voor de conventionele bouw zoals het bouwen met 

hout in de vorm van Cross Laminated Timber (CLT of kruislaaghout)1 of het 
toepassen van duurzaam bewerkt hout, zoals platowood2 of geaccetyleerd hout3 ;

● hout niet alleen een duurzame vervanging van constructie kan zijn, maar tevens 
als isolatie gebruikt kan worden;

● hiernaast ook circulaire initiatieven een rol kunnen spelen in het verlengen van 
gebruiksjaren van materialen door recycle en upcycle in de bouw;

 deze manieren van bouwen zowel innovatief als ook duurzaam zijn en een 
positieve bijdrage leveren aan de reductie van CO2;

 de urgentie steeds groter wordt om stappen te zetten naar een groene, gezonde 
circulaire samenleving.

 CLT gebruikt kan worden in de ‘prefab’ bouw en op deze wijze er sneller gebouwd 
kan worden;

 met CLT als constructiebouw zelfs hoogbouw kan worden gerealiseerd en het 
gebruik van beton niet meer nodig is;

 in de provincie Limburg en Brabant er al corporaties zijn die deze manier van 
bouwen omarmen en met name CLT mogelijkheden biedt voor de sociale 
huurbouw en om tijdelijke woningen op korte termijn te realiseren.

Draagt het college op:
 Het gebruik van duurzame en circulaire bouwmaterialen en constructiewijzen te 

stimuleren zoals Europees geproduceerde houtsoorten en CLT;
 in gesprek te gaan met Vivare om te onderzoeken of er binnen onze gemeente 

mogelijkheden zijn CLT of andere vormen van duurzaamheid en circulair bouwen, 
zoals hierboven genoemd, toe te kunnen passen om zo een grotere bijdrage te 
kunnen leveren aan de klimaatdoelstellingen;

 aan andere partijen die van plan zijn om in onze gemeente nieuwbouw te 
realiseren (met als voorbeeld Amvest) te vragen de duurzame en circulaire bouw 
toe te passen;

 in gesprek te gaan met andere bestuurders van onze regio om deze manier van 
bouwen onder de aandacht te brengen en te stimuleren;

1 VPRO tegenlicht (20-10-2019): 
https://www.vpro.nl/programmas/tegenlicht/kijk/afleveringen/2019-2020/houtbouwers.html
2. platowood:    https://bit.ly/3bCRtx4  
3. ge-accetyleerd hout:   https://www.accsysplc.com/nl/  
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 de raad over de resultaten hiervan te informeren.

en gaat over tot de orde van de dag.
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